

INOI Perkenal Program INOI Privé pada Mesyuarat Pengedar APAC Pertama di Indonesia

INOI Corporation mengumumkan Program INOI Privé, merevolusikan pengedaran mudah alih dengan keuntungan eksklusif bagi pengedar global.



JAKARTA, INDONESIA, April 17, 2024 /EINPresswire.com/ -- INOI Corporation dengan bangganya mengumumkan Program INOI Privé, satu inisiatif permulaan yang direka bentuk untuk merevolusikan model pengedaran di dalam industri mudah alih. Inisiatif ini diperkenalkan dalam acara peristiwa penting yang dilangsungkan di Jakarta, Indonesia pada 17 April 2024. Mesyuarat ini mewakili saat yang penting dalam satu seri perjumpaan strategik yang bermula di Kongres Dunia Mudah Alih (MWC) di Barcelona, menyerlahkan komitmen INOI terhadap inovasi dan kecemerlangan dalam pengedaran mudah alih.

Program INOI Privé bersedia untuk menetapkan standard baharu dalam sektor pengedaran mudah alih, menawarkan faedah rangkaian pengedar utama terpilih dan eksklusif di seluruh dunia. Program ini dikhaskan untuk memupuk kepercayaan, kerja sama dan meningkatkan keuntungan di kalangan rakan niaga global INOI, menegaskan komitmen syarikat kepada pertumbuhan dan pembangunan perniagaan mampan.

Yoonsoo Kim, CEO INOI, menekankan kepentingan pelancaran ini, dengan mengatakan, "Saat kita berkumpul di Indonesia hari ini, pelancaran INOI Privé menandakan peristiwa penting yang bersejarah untuk kita. Ia melambangkan komitmen firma kami kepada rakan niaga kami dan cita-cita kami untuk meningkatkan operasi kami di rantau APAC secara signifikan. Dengan tambahan Indonesia ke rangkaian kami, bersama-sama Vietnam, Thailand, Malaysia, dan Filipina, kami bersedia untuk membuat kesan yang cukup besar dalam pasaran yang dinamik ini. Sejak jenama INOI dilancarkan pada tahun 2016, kami berusaha tanpa henti dalam meneruskan pengembangan, terutamanya di negara membangun, berhasrat untuk menyediakan kesambungan digital boleh akses dan selamat. Dengan ibu pejabat kami kini di Dubai dan perbincangan aktif dengan pemain utama merentasi pelbagai rantau, kami berada di landasan yang betul untuk memantapkan operasi kami di 40 negara sebelum akhir tahun 2024, dengan rantau APAC merupakan tempat tumpuan perjalanan kami. "

Selain Program INOI Privé, syarikat mengumumkan pengembangan portfolio peranti mudah alihnya di rantau ini. Barisan 2024 menegaskan dedikasi INOI untuk menghasilkan teknologi mudah alih mampu milik dan mengutamakan pelanggan di seluruh dunia. Model baharu yang patut diberi perhatian yang diperkenalkan di MWC 2024 di Barcelona, dijangka akan dilancarkan di rantau Asia Tenggara pada suku tahun kedua termasuk telefon pintar INOI A54, berharga \$139*. Peranti ini menawarkan gambar video yang luar biasa dengan kamera 50 MP, berfungsi pada pemproses MediaTek Helio G88, dan menyokong sehingga 256GB memori. Tablet inoiPad Max berharga \$349*, menetapkan semula pengalaman tablet dengan skrin resolusi tinggi 12.6", papan kunci boleh ditanggal, cipset berprestasi tinggi, dan bateri 10,000mAh, menjadikan ia pilihan terbaik untuk kerja dan hiburan.

*Harga yang disebut ialah anggaran awal purata harga runcit global yang dirancangan. Harga rantau sebenar mungkin berbeza disebabkan cukai tempatan, duti import dan kadar pertukaran. Perihal INOI: INOI ialah jenama teknologi Eropah yang terkenal untuk pengembangan global pesat dan pendekatan mengutamakan pelanggan. Menawarkan pelbagai jenis produk termasuk Telefon pintar, Tablet, dan Telefon Berciri, INOI merangkumi kualiti dan mampu milik. Pengalaman pasukan kepimpinan daripada Samsung dan Nokia menegaskan komitmen jenama untuk kecemerlangan dan capaian global. Untuk butiran lanjut tentang INOI dan produk kami, lawati laman sesawang rasmi INOI.

Sertai Keluarga INOI:

- Lawati laman sesawang rasmi INOI <https://inoi.com> untuk meneroka dunia kami.
- Ikuti perjalanan kami di Instagram https://www.instagram.com/inoi_global/ & Facebook (<https://www.facebook.com/inoiglobal>)

INOI Global Mobile Phones LLC TRN 100507096400003

INOI GLOBAL MOBILE PHONES L.L.C., TRN 100507096400003

+971 52 478 4957

[email us here](#)

This press release can be viewed online at: <https://www.einpresswire.com/article/703922700>

EIN Presswire's priority is source transparency. We do not allow opaque clients, and our editors try to be careful about weeding out false and misleading content. As a user, if you see something we have missed, please do bring it to our attention. Your help is welcome. EIN Presswire, Everyone's Internet News Presswire™, tries to define some of the boundaries that are reasonable in today's world. Please see our Editorial Guidelines for more information.

© 1995-2024 Newsmatics Inc. All Right Reserved.